

Dear SciFinder® Key Contact,

Scientists spend a lot of their time rounding up and pinpointing chemistry in patents. Time is their most valuable resource. Let CAS help your researchers preserve that resource with PatentPak™, a robust new patent workflow solution available in SciFinder.

PatentPak features essential capabilities and content to enhance the SciFinder experience your users rely on to locate relevant research in their field. It saves users as much as half the time they traditionally spend locating hard-to-find chemistry in patents and determining the impact on their work.

PatentPak consists of the following features:

1. **Full-Text Patents** – Access searchable, full-text patent documents directly and securely from 11 major patent offices around the world
2. **Patent Families** – Directly connect to full-text patent family members in their original language
3. **Substance Page Numbers** – Navigate directly to the page where indexed substances appear in the patent
4. **Interactive Document Viewer** – Promote research and exploration with searchable, interactive patents that also let you directly launch new SciFinder searches (coming soon)

Your users can experience the time savings for themselves today with five free samples of PatentPak content.

To take full advantage of the benefits available through PatentPak, please click [here](#) to learn more or contact your sales representative.

We appreciate your continued support of our products and services.

在研究流程中，科學家通常會花費許多時間精力查詢、觀看化學相關專利。但"時間"，是現今全球化競爭最重要寶貴的資產。

**別再浪費時間了!!!**

**讓CAS幫您保留這重要寶貴的資產**，留下時間給真正需要投入的研發工作。這裡很高興為您介紹，全球最強大的雲端檢索科學工具-SciFinder提供最新功能-**PatentPak™** !!!

PatentPak™是一個強大、創新、省時、有效率以及進階解決專利解讀工作流程的功能。結合了原本SciFinder的使用經驗，更快速精準定位特定化學物質於專利文獻中的段落，大大縮短了尋找特定化學物質的時間。

PatentPak™ 目前包含以下功能:

1. **專利全文** – 專利檢索時可從全球 11 個主要專利局直接取得專利全文，不需要串連到各專利局。
2. **專利家族** – 秀出專利家族原始專利文獻，方便選擇閱讀熟悉的語言。
3. **物質頁碼** – 物質可直接導航至專利全文頁面，節省追蹤時間。
4. **\*互動式專利文獻閱讀** – 為了加速專利檢索與全文探索，全新SciFinder搜尋功能可互動式的與專利全文一起閱讀，立即在專利全文尋找關鍵資訊。

**(\*即將推出)**

- ✓ 擁有SciFinder帳號用戶有五次機會可體驗PatentPak™帶來的效益與時間的節省。
- ✓ 想要更了解PatentPak™的好處與優勢，請點擊這裡了解更多訊息或者聯繫代理商。

感謝您對我們產品與服務的支持和肯定!!



**PatentPak™**